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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR ŠKOLJIĆ  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  026-02/11-04/07 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  30.07.2011. 
                                    

   
 

ZAPISNIK 

S 15. SJEDNICE VMO ŠKOLJIĆ 
 

15. sjednica VMO Školjić održana je 30.07.2011. s početkom u 17 sati u prostorijama MO 
Školjić, Žrtava fašizma 2 
 

Sjednici su bili nazočni: 
• Juro Perković, predsjednik VMO 
• Elvira Dizdarević, zamjenica predsjednika VMO 
• Ljubomir Kočka, član VMO 
• Sanja Lojpur, članica VMO  
• Deizi Štimac, članica VMO 
• Koraljko Pasarić – urednik biltena „Pod voltun“ 

 
 

DNEVNI RED 

 

1. Priprema za program "Ljeto u Starom gradu 2011." 
2. Obnova kanalizacije u ulici Aldo Collonello 
3. Razno 

 
AD 1 

Tajnik MO i g. Koraljko Pasarić izvjestili su VMO da gotovo sve pripremne radnje za "Ljeto u 
Starom gradu" obavljene, kao i dobivene potrebne dozvole, te da su preostale manje tehničke 
pojedinosti koje će se rješavati po prirodi stvari neposredno prije izvedbe pojedinog programa. 

Takoñer su pripremljene obavijesti za medije, dio ih je već poslat, a vijećnici su se obvezali 
sudjelovati u dodatnoj distribuciji promidžbenog materijala (plakati) 

AD 2 

Predsjednik VMO i tajnik MO izvjestili su vijeće da se odgañaju radovi na zamjeni kanalizacije u 
ulici Aldo Colonnello s početkom planiranim za 27. srpnja 2011., najvjerojatnije do jeseni. Razlozi 
odgode su naknadne zamolbe vlasnika poslovnih prostora nakon što su informirani o točnom 
datumu njihova početka i prometnoj regulaciji koja će biti uspostavljena privremeno za vrijeme 
izvoñenja radova, odnosno zatvaranju ulice po potrebi za promet vozilima na onim dijelovima na 
kojima neće biti moguće istovremeno izvoñenje radova i odvijanje prometa zbog nedovoljne širine 
ceste.Novi datum početka radova na zamjeni 80 metara kanalizacijskog cjevovoda u Ulici Alda 
Colonnella, uključujući i radova na spoju s kanalizacijskim kolektorom u Ulici Školjić, bit će odreñen 
u dogovoru sa stanovnicima i vlasnicima poslovnih subjekata u toj ulici te Rijeka prometom d.d. 
Rijeka koji će po završetku radova na zamjeni kanalizacijskog cjevovoda započeti s radovima na 
održavanju prometnice." 
Vijeće je informaciju primilo na znanje i pozdravilo odgodu jer su vlasnici uistinu imali malo 
vremena za pripremu. 
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AD 3 Pod točkom "Razno" nije bilo daljnje rasprave, predsjednik VMO je u 18.30 zaključio sjednicu. 

 
 

 

 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

 
 

Zapisničar 
      Robert Baus 

Predsjednik VMO:  
Juro Perković 

 


